



# 5D HONG KONG + MACAU + ZHUHAI PROMO



## 5天香港澳门珠海之旅



### DAY 01 SINGAPORE – HONG KONG

(MEALS ON BOARD)

Your holiday will begin with the flight to Hong Kong. Upon arrival, you will be met by our friendly representative for your arrival transfer to the hotel.

第一天 新加坡- 香港

(机上用餐)

搭乘豪华客机飞往香港。抵达后，由本公司驻香港代表接往酒店。

### DAY 02 HONG KONG – MACAU

(LUNCH)

In the morning, transfer to cruise terminal to depart to Macau by ferry. Upon arrival, proceed for Macau city tour – visit to Ruins of St Paul's, Senado Square, Penha Hill, A-Ma Temple and Macau Tower. Stop by a famous downtown casino and shop for some local products before transfer to hotel for check-in.

第二天 香港 - 澳门

(午餐)

今天，送往码头乘搭渡船前往澳门。抵达后，游览 澳门著名的大三巴牌坊，议事厅广场，主教山，妈阁庙，澳门旅游塔，赌场和到道地精品与手信店。

### DAY 03 MACAU – ZHUHAI

(BREAKFAST / LUNCH)

Today, shall transfer by coach to your hotel in Zhuhai. Proceed for Zhuhai City Tour that visit **Fishwoman Statue, Lover's Road, Meixi Arch, Shijingshan Park** and local shopping.

第三天 澳门- 珠海

(早餐/午餐)

早餐后半部将游览 澳门著名的大三巴牌坊，议事厅广场，主教山，妈阁庙，澳门旅游塔，赌场和到道地精品与手信店。途末搭乘客车前往珠海酒店。

### DAY 04 ZHUHAI – HONG KONG

(BREAKFAST)

Free at own leisure till transfer to Hong Kong by ferry and own arrangement back to hotel.

第四天 珠海 – 香港

(早餐)

搭乘渡轮返回香港。抵达后，请自行返回酒店。

### DAY 05 HONG KONG – SINGAPORE

(MEALS ON BOARD)

You can do some last minute shopping before you transfer to the airport for your flight home.

第五天 香港 – 新加坡

(机上用餐)

如果时间允许您可以做最后的购买。于指定的时间在酒店集合。接着由专人送往机场，搭乘豪华客机飞往家园新加坡。



### CHOICE OF HOTEL

#### CAT A

Silka Tseun Wan – New

#### CAT C

Silka Seaview (Ymt) / Largos Hotel (Jdn) – No Trp

#### CAT E

L'Hotel Nina Tower (Tsuen Wan West) – 02 Queen Bed

#### CAT G

Eaton Smart (Jdn)  
 Panorama Hotel (Tsc)  
 Kowloon Hotel (Tsc)

#### CAT I

Mira Hotel (Tsc) / Holiday Inn G.M (Tsc) – 02 Queen Bed  
 Park Lane Hotel (Causeway Bay)  
 Langham Place (Mongkok)  
 Marco Polo Prince (Tsc) – 02 Queen Bed  
 Marco Polo Getaway (Tsc) – 02 Queen Bed

#### CAT B

Silka Fareast (Tseun Wan) / Silka West Kowloon

#### CAT D

Rosadale Kowloon (Mongkok) – New  
 Metropark Kowloon (Mongkok) / Dorsett Kowloon

#### CAT F

Empire Kowloon (Tsc)  
 Kimberly (Tsc) / Imperial Hotel (Tsc)

#### CAT H

New World Millennium (Former Nikko)  
 Royal Plaza (Mongkok) – 02 Queen Bed  
 Royal Garden (Tsc – East)

**Remark: Recommended Tipping For Guide & Driver @ HKD \$50 per person (MFM) / HKD \$50 per person (ZHU)**